



Ref: TNS/2018/Jul-001

6 July 2018

2018年7月6日

**TERM 3 PARENTS' NOTIFICATION 2018**  
**2018年第三学段家长通知书**

Dear Parent(s)/ Guardian(s),

A warm welcome back to Tao Nan School! We hope that the June holidays have provided ample opportunities for family bonding and your child/ ward is fully recharged for the upcoming myriad of learning experiences meticulously prepared by our team of dedicated staff in the new term. Through the use of varied teaching strategies and providing platforms for self-directed and collaborative learning, we are confident that your child/ ward will be able to better reflect on his/ her learning processes and be poised for greater success.

Looking back at the last semester, we are very proud of our students' excellent conduct and achievements, both in the academic as well as non-academic domains, as they achieved top accolades at national and international competitions. This is, without a doubt, an endorsement of the strong partnership forged between the school and its stakeholders, and of the combined efforts of the staff and parents/ guardians in supporting the holistic development of our students.

As we look ahead to yet another exciting semester, kindly take note of the various programmes and activities which the school has planned to enrich your child's/ ward's learning. Here's wishing everyone a wonderful and memorable Term 3!

尊敬的家长/监护人：

欢迎回到道南学校！我们希望六月的学校假期让您和家人有机会进行一些亲子活动。同时，我们也希望您的孩子/受监护人能得到充分的休息，以迎接开学后的各项挑战！通过自我导向学习和协作学习，及其他的教学策略，我们希望您的孩子/受监护人将能从中受益，更上一层楼，精益求精。

回顾上个学期，我们学生在品性以及学术和非学术方面都取得卓越的表现，他们在校际和国际比赛中为我们带来殊荣。这些都得归功于我们的家长和教师的通力合作，以及大家对学生全面教育的支持与肯定。

展望新学期，学校已为您的孩子/受监护人的学习安排了各种各样的课程和活动。希望接下来的第三学段对大家来说会是精彩而又难忘的。





## CONTENTS PAGE 目录

ITEM 项目	PAGE NUMBER(S) 页数
Celebrations	2 - 3
Character & Citizenship Education Department	3
Student Leadership & Development Department	3
ICT & MRL Department	4
SAP & BiCEP Department	4 - 5
Science Department	5 - 6
Term 3 School Calendar	6 - 8
Safety & Security Matters	9 - 13
List of Abbreviations	14

## CELEBRATIONS 庆祝活动

### Racial Harmony Day

The school will commemorate Racial Harmony Day on **20 July (Friday)** during curriculum time and the theme for 2018 is 'Diversity Our Strength'. As part of the commemorations, there will be an exhibition to engage the students on 18<sup>th</sup> and 19<sup>th</sup> July put up by the school and PSG. Please note that students are not required to put on traditional costumes on Racial Harmony day.

In addition, our Primary 3 students will be hosting their pen pals from East Coast Primary School on 18 July (Wednesday) as part of our RHD celebrations.

### 种族和谐日

我校将于 7 月 20 日 (星期五) 上课时间庆祝种族和谐日。基于学校与家长的合作伙伴关系, 我们学校的家长会将布置一个展览并与学生互动。学生当天无须穿传统服装上学, 敬请留意。

### National Day

The school will commemorate National Day on **8 August 2018 (Wednesday)**. The theme for 2018 is 'We are Singapore'. Students are strongly encouraged to come dressed in red tops and white bottoms but those without the recommended attire may come in the school's PE attire. School hours will be as follows:

Level	School Hours
P1 to P6	7.30 a.m. to 10.00 a.m.

P1 to P3 students will have their Lower Primary Sports Day on that day. The P4 students will be engaged in various class-based activities followed by an exciting assembly talk. The P5 students will be demonstrating their love for the environment by picking litter at East Coast Park. On the other hand, the P6 students will be participating in the highly anticipated TNS Amazing Race during which they will work as a class to complete tasks planned for them. We hope these activities will inspire our students to think deeply about how they can play a part in ensuring the bright future of our nation.

Please note that **9 August 2018 (Thursday)** is a public holiday and **10 August 2018 (Friday)** is a school holiday. Lessons will resume on **13 August 2018 (Monday)**.





## 国庆日

我校将于 **8月8日(星期三)** 庆祝国庆日。当天，学校鼓励同学们穿上红色上衣和白色裤子。学生也可以穿学校运动服参加活动。

各年级上课时间如下：

年级	上课时间
小一至小六	上午7点30分至10点

当天，小一至小三学生将进行低年级运动会。小四学生将进行班级活动，小五学生将进行户外义务工作，小六学生则将参与一项特殊的国庆庆祝活动。

**8月9日(星期四)** 是公共假期，**8月10日(星期五)** 是学校假期。**8月13日(星期一)** 将照常上课，敬请留意。

## CHARACTER & CITIZENSHIP EDUCATION DEPARTMENT

### Values In Action (VIA)

VIA is a key area in which our students are able to practise and internalise our school core values. To date, the students from P1, P2 and P3 have completed their level-based VIA activities. The P4 students will be visiting numerous beneficiaries and engaging with the elderly while the P5s will be picking litter at East Coast Park. Through these activities, we hope the students will be able to put the values of respect, responsibility and love into practice as they explore what it means for them to Love to Learn and Learn to Love. If you have any queries or feedback, please contact Mrs Lorraine Anne Alcantra at [lorraine\\_anne\\_alcantra@moe.edu.sg](mailto:lorraine_anne_alcantra@moe.edu.sg).

## STUDENT LEADERSHIP & DEVELOPMENT DEPARTMENT

### MediaLit Festival for P3 and P4 Students

Tao Nan will be holding our 6<sup>th</sup> Media Literacy Festival in Term 3, Week 1 (Wed to Fri). The programme is part of our effort in equipping our students with the relevant 21<sup>st</sup> Century Competencies and aims to inculcate in them the importance of using online information responsibly.

### AdventureWeek! (AWeek!)

The students will be embarking on their project work during curriculum time. Details of the project can be found in the AWeek! Activity Booklets.

Classes	Theme	Dates	Days
3A to 3J	Family Bonding	10, 11 & 12 July	Tue, Wed, Thu
4A to 4J	Education and Career Awareness	18, 19 & 20 July	Wed, Thu, Fri
5A to 5J	Environmental Conservation	10, 11 & 12 July	Tue, Wed, Thu

Lessons will be suspended during curriculum time but afternoon activities will proceed as per normal unless otherwise notified.





## ICT & MRL DEPARTMENT

### E- Learning Festival (ELF)

The school will be conducting our ELF for P2 to P5 Mainstream students on the following days:

- P1 to P5 – **26 July (Thu)**
- P2 and P3 – **16 August (Thu)**
- P4 and P5 – **17 August (Fri)**

The objective of the ELF is to ensure that students' learning is not affected in the event of a school closure during a period of emergency. During the ELF, students are not required to report to school.

P2 to P5 mainstream students will access the school's Learning Management System ([http://lms.asknlearn.com/TAONAN\\_SCH](http://lms.asknlearn.com/TAONAN_SCH)) to complete the learning tasks assigned to them by their teachers while P1 students will be given hard copies of their assignments for completion.

More details on ELF will be released via circular sent out to parents/ guardians in Term 3 Week 4.

## SAP & BiCEP DEPARTMENT

### Special Assistance Plan (SAP) Flagship Programme

#### CNY Hong Bao Blessings Project

Our school has raised a total of \$20,937.25 for the needy and disadvantaged people of TOUCH Community Services through festival couplets charity sale and generous contribution from parents and pupils. This sharing of love with the less fortunate during the festive season is deeply appreciated by the organizer.

#### P3 Chinese Art and Craft Lesson

5 sessions of Chinese Art and Craft will be incorporated into P3 Art periods in Term 3 to expose students to Grains Art, Opera Mask Painting etc. The lessons, fully supported by the SAP Flagship Fund, will be taught by external vendors who will provide all the necessary materials.

#### P4 Drama Appreciation

Selected P4 students who have displayed good learning attitude during Chinese lessons will have the opportunity to watch a Chinese Drama Performance on 12 July. We hope that the Drama Appreciation would further their interest in the language.

#### 新年红包祝福计划

我校学生及家长在农历新年期间的春联义卖活动和新年红包祝福计划中，为触爱社会服务筹得了两万零九百三十七元两角五分。这笔善款将让机构底下有特殊需要及不幸人士受惠。

#### 小三中华美术课程

学生有机会在第三学段的美术课里，通过校外专业美术老师的指导学习到豆画、彩绘京剧脸谱等中华美术。特选旗舰基金将资助这五堂课程的所有费用。





### 小四戏剧演出

在中文课表现良好的小四学生，有机会获选在 7 月 12 日观赏中文神话喜剧《西游记之猪八戒招亲》，以提升学生对于中文的兴趣。

### Bi-Cultural Chinese Elective Programme (BiCEP)

#### 2018 BiCEP P3 Parents' Briefing

A BiCEP Parents' Briefing for all P3 parents will be conducted in the evening on 24 August 2018 (Fri) to provide P3 parents with a better understanding of the school's BiCEP. Details of the parents' briefing will be made available at a later date.

### 道南学校双文化华文优选课程

#### 2018 年小三家长-双文化课程说明会

学校即将在八月二十四日（星期五）傍晚为小三的家长召开双文化华文优选课程说明会，向有兴趣了解此课程的家长解说道南双文化课程的使命、框架与要求等。有关说明会的详情会在日后宣布。

### SCIENCE DEPARTMENT

#### Science Practical Tests (P3, P4 & P5)

Practical process skills are essential to a student's scientific development. As such, our school will be conducting Science Practical Tests for all P3, P4 and P5 students. Students will need to independently use the given laboratory apparatus and conduct scientific investigations. Students will be tested mainly on but not limited to the following:

- their ability to follow given procedures,
- their ability to observe and compare specimens,
- the correct use of different apparatus for accurate measurements
- to relate concepts to the results of the experiments they would be carrying out and
- to communicate their results in written form.

The Science Practical Tests dates are as follows:

Level	Dates of Practical Test
P3	Term 3 Week 6 (Tentative dates: 30 Jul to 3 Aug)
P4	Term 3 Week 8 (Tentative dates: 13 Aug to 15 Aug)
P5	Term 3 Week 5 (Tentative dates: 23 Jul to 30 Jul)





### Every Child A Seed (P4)

Every Primary 4 student will be given a plant starter kit. The *Every Child A Seed* programme is tailored to complement the Primary 4 Science syllabus.

## TERM 3 SCHOOL CALENDAR 第三学段 学校活动日历表

### School Events and Holidays in Term 3

Please refer to the following schedule of school events and holidays in Term 3. (Refer to Student's Handbook for the holiday calendar in 2018 - Page 22). You may wish to refer to the school website for the most updated version. Once again, we would like to appeal to your understanding to avoid taking your child/ ward out of school for vacation during the school term.

### 学校活动和第三学段学校假期

请参阅学校活动和第三学段假期时间表（参考 2018 年学生手册第 22 页）。请上学校网址去了解更多最新学校活动讯息。在此，我们再次吁请您避免在上课期间带孩子出国度假。

Term 3	Mon	Tue	Wed	Thu	Fri	Sat
T3W1	25 Jun	26 Jun BICEP Lesson – P4 & P5	27 Jun MediaLit Festival – P3 & P4	28 Jun MediaLit Festival – P3 & P4  P1 Registrat'n – Phase 1	29 Jun MediaLit Festival – P3 & P4  P1 Registrat'n – Phase 1	
T3W2	2 Jul  Youth Day - School Holiday	3 Jul BICEP Lesson – P4 & P5	4 Jul P1 Registrat'n – Phase 2A1	5 Jul	6 Jul	7 Jul  NE Show for P5  P5 Exchange Programme (Hangzhou)
T3W3	9 Jul  P5 Exchange Programme (Hangzhou)	10 Jul P5 Exchange Programme (Hangzhou)  BICEP Lesson – P4 & P5 AWeek! –	11 Jul P5 Exchange Programme (Hangzhou)  P1 Registrat'n – Phase 2A2	12 Jul P5 Exchange Programme (Hangzhou)  P1 Registrat'n – Phase 2A2	13 Jul P5 Exchange Programme (Hangzhou)  AWeek! – P3	14 Jul P5 Exchange Programme (Hangzhou)  P5 Exchange Programme (Beijing)





	Results	P5	AWeek! – P5	AWeek! – P5		
		AWeek! – P3	AWeek! – P3	AWeek! – P3		
T3W4	16 Jul	17 Jul	18 Jul	19 Jul	20 Jul	21 Jul
P5 Exchange Programme (Beijing)	P5 Exchange Programme (Beijing)	P5 Exchange Programme (Beijing) BICEP Lesson – P4 & P5 P1 Registrat'n – Phase 2A2 Results	P5 Exchange Programme (Beijing) AWeek! – P4	P5 Exchange Programme (Beijing) P1 Registrat'n – Phase 2B AWeek! – P4	P5 Exchange Programme (Beijing) RHD Celebration P1 Registrat'n – Phase 2B AWeek! – P4	P5 Exchange Programme (Beijing)
T3W5	23 Jul	24 Jul	25 Jul	26 Jul	27 Jul	
	Science Practical Test – P5 (Tentative)	Science Practical Test – P5 (Tentative) BICEP Lesson – P4 & P5	Science Practical Test – P5 (Tentative)	P1 Registrat'n – Phase 2B Results P6 Prelim – EL & CL e-Oral E-learning Festival I (No School for P1 – 5)	Science Practical Test – P5 (Tentative)	
T3W6	30 Jul	31 Jul	1 Aug	2 Aug	3 Aug	
	Science Practical Test – P3 (Tentative) Science Practical Test – P5 (Tentative) P6 Prelim - EL Paper 1	Science Practical Test – P3 (Tentative) BICEP Lesson – P4 & P5 P6 Prelim – CL Paper 1 & 2 & FCL	Science Practical Test – P3 (Tentative) P6 Prelim – MA & FMA Paper 1 & 2 P1 Registrat'n	Science Practical Test – P3 (Tentative) P6 Prelim – SC P1 Registrat'n – Phase 2C	Science Practical Test – P3 (Tentative) P6 Prelim – HCL Paper 1 & 2	





	& 2	Paper 1	– Phase 2C			
		P1 Registrat'n – Phase 2C				
T3W7	6 Aug	7 Aug	8 Aug National Day Celebration  P1 Registrat'n – Phase 2C Results	9 Aug National Day – Public Holiday	10 Aug National Day - School Holiday	
T3W8	13 Aug  Science Practical Test – P4 (Tentative)	14 Aug BICEP Lesson – P4 & P5  Science Practical Test – P4 (Tentative)	15 Aug Science Practical Test – P4 (Tentative)	16 Aug PSLE Oral  E-learning Festival II (No School for P1 – P5)	17 Aug PSLE Oral  E-leaning Festival II (No School for P1 – P5)	
T3W9	20 Aug	21 Aug BICEP Lesson – P4 & P5	22 Aug Hari Raya Haji – Public Holiday	23 Aug	24 Aug GEP Screening Exercise – P3  BICEP - P3 Parents' Briefing (Evening)	
T3W10	27 Aug	28 Aug BICEP Lesson – P4 & P5	29 Aug	30 Aug Teachers' Day Dinner	31 Aug Teachers' Day – School Holiday	
September Holidays	3 Sep  P6 Supp Classes	4 Sep  P6 Supp Classes	5 Sep	6 Sep	7 Sep	







--	--	--	--	--	--	--

## SAFETY & SECURITY MATTERS 安全与保安

### Safety and Security in School

We believe in taking a proactive approach in cultivating safety habits in our students, and encourage all parents/guardians to take greater responsibility and ownership to help the school achieve better safety outcomes for our students.

For the safety and security of all our staff and students in the school, we seek your understanding and cooperation in the following areas:

1. Please do not remain in school during school hours or accompany your child/ward in the canteen during recess.
2. If you need to see the teacher or make an enquiry at the General Office, kindly report first to the security officer at the Security Post and then proceed to the General Office for assistance.
3. All visitors, including Parents/Guardians, are to produce proof of identity (e.g. Identity Card, Driving Licence) and sign in with the security officer at the Security Post. A Visitor Pass will be issued for each visitor.
4. Parents/Guardians are also requested to produce their proof of identity for signing their child/ward out at the General Office if they wish to take him/her home during school hours.
5. We wish to emphasise that visitors are not allowed to tour the school premises on their own. Please seek assistance from the General Office for enquiries. For more information, please refer to the Student's Handbook (Pages 11 and 12).

### 学校里的安全与保安

我们相信只要采取有效的措施来灌输学生安全意识与习惯，再加上家长/监护人的支持与配合，我们一定能为学生提供一个更安全的学习环境。

为了确保全体师生的安全，我们恳请各位家长/监护人注意以下事宜，并与校方合作：

1. 请不要在校内逗留；或在学生的休息时间留在食堂里陪伴孩子。
2. 如果您需要见老师或要到办公室询问，请先在学校大门口的入口处向保安人员登记，然后才到办公室寻求协助。
3. 所有访客包括家长/监护人都必须先向保安人员出示您的身份证、驾驶执照或其他可以接受的相关证件才可登记。登记后，您会获取访客通行证，才能进入校园。
4. 如果您需要在上课时间带孩子回家，请到办公室登记并出示您的证件。
5. 校方再次强调我们不允许任何访客自行在校园内游走。若您有任何需要，您可以到办公室向工作人员寻求协助。若想获得更多相关信息，请参阅学生手册的第十一和十二页。



Aesthetics



Sports



Physical Fitness



Teaching and Learning



Student All-Round Development



Staff Well-Being



National Education



Character Development





**School Gate Opening Hours**  
**Mondays to Fridays**

	Location 地点	Opening hours 开放时间
For students only 只限学生	Still Road South (Gate 1) 一号门	6.45 am to 7.30 am 早上6时45分至7时30分
For students and visitors 学生和访客	Security Post (Gate 2) 二号门	6.45 am to 6.30 pm 早上6时45分至晚上6时30分
For students only 只限学生	SHHK Portal (Gate 3) 三号门	6.45 am to 6.30 pm 早上6时45分至晚上6时30分
For students only 只限学生	Eco Garden (Gate 4) 四号门	6.45 am to 7.30 am 早上6时45分至早上7时30分 1.00 pm to 4.30 pm 下午1时至4时30分
For students only 只限学生	Canteen (Gate 5) 五号门	6.45 am to 7.30 am 早上6时45分至7时30分 1.00 pm to 4.30 pm Mon, Wed & Fri 下午1时至4时30分 1.30 pm to 4.30 pm Tue & Thu 下午1时30分至4时30分 5.30 pm to 6.20 pm 傍晚5时30分至6时20分
For students only 只限学生	Marine Crescent (Gate 6) 六号门	6.45 am to 7.30 am 早上6时45分至7时30分 1.00pm to 1.30pm Mon, Wed & Fri 下午1时至1时30分 星期一、三、五 1.30pm to 2.00pm Tue & Thu 下午1时30分至2时 星期二、四

**Saturdays**

Kindly note that for security reasons, only the following gate will be opened on Saturdays:  
为了学校的安全起见, 学校每逢星期六开放的时间如下:

	Location 地点	Opening hours 开放时间
For students and visitors 学生和访客	Security Post (Gate 2) 二号门	6.45 am to 6.30 pm 早上6时45分至傍晚6时30分
For students and visitors 学生和访客	SHHK Portal (Gate 3) 三号门	6.45 am to 6.30 pm 早上6时45分至傍晚6时30分

All visitors are kindly requested to sign in and sign out at the Security Post (Gate 2). We apologise for any inconvenience caused.





请所有访客记得在二号门进出。如有不便之处，敬请包涵。

### Parking and Road Safety around the School

To ensure the safety of our students and other road users, to minimise inconvenience to the nearby residents, and to maintain free access to emergency vehicles, we would appreciate your strong support in observing the following measures:

#### 校内与校外停车及交通安全

为了确保学生和其他交通使用者的安全；减少对附近居民造成的不便以及避免车辆在紧急情况发生时无法自由进出，我们希望您能配合遵守下列规则：

#### Parking Vehicles when Visiting the School

1. Please use the public car parks in the vicinity, such as the HDB car parks.
2. Due to the limited number of parking lots, car parking in the school compound is strictly for staff only.
3. **To keep the school compound safe, cars are only allowed to enter the school to pick the students when the last school bus has left the compound.**
4. When picking up your child/ward who is sick, injured or for any other valid reason(s), please make prior arrangement(s) with the General Office so that the security officer can be informed to facilitate vehicle entry.
5. Special short term passes may be issued for the transportation of your child/ ward who is not mobile due to injury.

#### 停放车辆

1. 请将您的汽车停放在附近的组屋停车场。
2. 由于学校的停车位有限，因此停车位只限学校的教职员使用。
3. 为了学生的安全，您只能在中午以下的时段，当最后一辆校车离开后才能把汽车驶入校园。
4. 若您因孩子生病、受伤或基于其他合理的理由需要作特别的接送安排，请事先与办公室的职员联系，以便通知保安人员做必要的安排。
5. 在孩子因受伤而行动有困难的情况下，校方将会给予您特殊的短期车辆通行证。

#### Dropping Off or Picking Up your Child/ Ward

1. Please use the designated Drop-off/ Pick-up point:

##### a) Reporting for School

If you are driving your child/ ward to school in the morning, you may let your child/ ward alight at the designated drop-off point **IN the school before 7.20 am**, by entering the school via the school's main gate at Still Road South and leaving via the back gate at Marine Crescent or the front gate at Still Road South. Please observe road safety at all times and cooperate fully with the school's traffic wardens on duty.

##### b) Dismissal

**To keep the school compound safe, cars are only allowed to enter the school to pick the students when the last school bus has left the compound.**

Days	Time	Remarks
Mon, Wed and Fri	1.15pm – 1.45pm 3.45pm – 4.30pm	No parking is allowed in the afternoon.





<b>Tue and Thu</b>	<b>1.45pm – 2.15pm 3.45pm – 4.30pm</b>	<b>No parking is allowed in the afternoon.</b>
--------------------	--	--

Please allow your child/ward to board and move off immediately.

2. When dropping off or picking up your child/ward, we would like to seek your assistance on the following:

- a) Not to park/double-park along the surrounding roads
- b) Not to stop your vehicle directly in front of the school gate as it can obstruct the traffic flow
- c) Please refrain from sounding your vehicle horn in and around the school

3. For a clean and safe environment, please turn off your vehicle engine when you are waiting to pick up your child/ward from the school.

### 接送学生

1. 请使用指定的地点上下车:

a) 上课前

如果您在早上载送孩子上学, 可以让孩子在指定的地点下车。在早上七点二十分之前, 您可以从学校的正门进入 (Still Road 方向), 然后从后门 (马林弯方向) 或前门 (Still Road South) 离开。当您把车子驶入校园时要注意公路安全, 并给予学校的保安和工作人员全力的支持与配合。

b) 下课后

为了学生的安全, 您只能在中午以下的时段, 当最后一辆校车离开后才能把汽车驶入校园。

天数	时间	备注
星期一 / 星期三 / 星期五	1. 15pm - 1. 45pm 3. 45pm - 4. 30pm	在中午时分請勿停車
星期二 / 星期四	1. 45pm - 2. 15pm 3. 45pm - 4. 30pm	在中午时分請勿停車

请确保孩子立即上车, 随后尽快将您的车辆驶走。

2. 当接送孩子时, 请您注意以下事项。

- a) 切勿在学校周边的道路停车/平行停车
- b) 切勿将车子停在校门口以免阻挡进出车辆
- c) 避免在学校周边范围鸣响车笛

3. 为了减低对环境的污染, 当您在车内等候接送孩子时, 请不要把引擎保持在空转状态。

Please help the school to be a good neighbour to the residents in this neighbourhood.

On our part, our security officers and school personnel will be present to direct and control the traffic as well as to guide you and other approaching vehicles along the affected stretch of driveway. We seek your understanding and fullest cooperation in this matter as our students' safety and well-being is of utmost concern.





In line with our efforts to step up our security and safety measures, the school will no longer grant permission to parents to hold birthday celebrations for their children at the school canteen. We seek your understanding on this matter.

Here's wishing your child/ ward a very fruitful and meaningful journey with us at Tao Nan School.

Thank you.

您的合作将能够协助校方维持与周边居民的友好关系。

学校的保安和工作人员也将协助指挥和疏导交通，以确保上下学时交通的顺畅。我们吁请您能够谅解并给予全力的支持和配合，毕竟学生的安全问题，是校方一向最为关注的事宜。

与此同时，为了加强学校的保安，校方将不再允许家长在校内为孩子庆祝生日。非常感谢您的谅解与支持。

这里，祝愿您的孩子在道南学校有一个富有成果和快乐的学习旅程。

谢谢。

Yours faithfully,

---

Dr Chin Kim Woon  
 Principal  
 道南学校校长  
 陈京文博士





**LIST OF ABBREVIATIONS 简称列表**

ABBREVIATION/ ACRONYM 简称/缩写	NAME IN FULL 全名
AWeek!	AdventureWeek!
AWorld!	AdventureWorld!
BiCEP	Bi-Cultural Chinese Elective Programme
CL	Chinese Language
CNY	Chinese New Year
EL	English Language
FCL	Foundation Chinese Language
FEL	Foundation English Language
FMA	Foundation Mathematics
FSC	Foundation Science
GEP	Gifted Education Programme
HBL	Home-Based Learning
HCL	Higher Chinese Language
ICAS	International Competitions and Assessments for Schools
ICT	Information and Communication Technology
LASER	Learner's Assembly for Science Examination Requirements
LC	Listening Comprehension
MA	Mathematics
PERI	Primary Education Review and Implementation
RHD	Racial Harmony Day
SAP	Special Assistance Plan
SC	Science
SS	Social Studies
TNS	Tao Nan School
VIA	Values in Action

**-END-**

